
Lokalråd Fladså – Midt i Naturen 

 

 

Bestyrelsesmøde- tirsdag den16 januar 2024 kl. 19:00 

 

Mogenstrup Menighedshus. 

 

Deltagere: Varnny, Ib, Susanne, Gert, Christian, Per, Anne 

 

Afbud: Karen 

 

Dagsorden. 

 

1. Godkendelse af sidste referat/ændringer af Dagsorden. 

Referat godkendt. 

Ingen bemærkninger til dagsordenen. 

 

2. Formanden: Allerførst, Rigtig godt nytår og tak for den meget smukke sammenplantning 

som Per kom med lige inden jul, til Karen, som tak for kage til møderne. Velkommen til det 

første møde i 2024 og samtidig er det jo ved at være slut på den indeværende valgperiode 

med generalforsamlingen 29 februar. 

Som I ved har Karen Berner Skipper meddelt at hun stiller sin plads som suppleant til rådig-

hed. 

Tak til Karen for hendes indsats og tak for at lokalrådet stadig må trække på hendes hjælp. 

 

Jeg har fået en henvendelse fra Ole Hansen, Formand for Fladså Hallen, om økonomisk 

hjælp til hallens 50års jubilæum. Jeg meddelte Ole at vi vil vende tilbage her efter mødet 

hvor punkt 5 omhandler om vi skal lave kriterier for ansøgningerne. 

 

I den forbindelse skal jeg til møde med de andre medlemmer i fordelingsudvalget på lørdag 

den 20 januar. Mødet afholdes i Glumsø. 

 

Pernille Marie Wolthers har formået at få Kornmagasinets ungdomsklub til at medvirke til at 

etablerer en POP UP klub i Mogenstrup. Pernille har været på besøg i klasserne 6 til 9 og 

hun skriver på Facebook at hun blev rigtig godt modtaget af de unge mennesker. Planen er 

at der skal laves forskellige aktiviteter på Mogenstrup Skolen. Jeg synes vi skal udtrykke stor 

tak til Pernille for det arbejde, jeg ved hun har arbejdet med det i flere år men som vi også 

har erfaret har Kornmagasinet ikke været interesseret. Se mere på Facebooksiden – 4700 

Mogenstrup. 

 

Per, Jørgen og jeg har været til møde med Michael Krogh omkring de planlagte stier på Flad-

sågårdens jorder. Der ser ud til at blive et spændende projekt. 

Mere om det under punkt 10. 

Jeg rundsendte mandag aften en mail fra Boligkontoret med de ændringer som er kommet 

ind i byggeriet efter de har opgivet at benytte jorden fra Pernille og Thomas. Der bliver da 

stadig væk en del boliger på restarealet. 

Håbet er så at de bliver bygget. 

 

Per, Jørgen og Christian har været til Webredaktørmøde, vi fik en orientering under Eventu-

elt. Samtidig, tak for at Jørgen og Christian vil deltage, det er godt hvis der er flere der kan 

håndterer dette emne. 
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3. Kassereren: siden sidst: Godkendelse af regnskab for 2023  

Regnskab for 2023 gennemgås og godkendes. 

Budget for 2024 fremlagt. 

 

4.  Beslutning om nyt tiltag. Forslag fra formanden: Familiediskotek med Faster Cool. 

Alle synes, at det er en god ide at invitere Thomas Larsen, som kan fortælle om ”Det Nye 

Kongehus”. I samarbejde med Menighedsrådet? Gert tager det med til møde i Menigheds-

rådet. Jørgen har kontakt til agent.  

Familiediskotek med Faster Cool: Tilbyder at komme med et diskotek for familier med børn 

i alderen ?. Vi vil høre om det kunne være i et samarbejde med hallen og håndbold/fodbold 

m.fl. 

 

 

5. Drøftelser af indhold for ansøgninger af tilskud fra Fællespuljen. 

Per foreslår, at ansøgninger indeholder et forslag til budget for arrangementet, samt at der 

aflægges regnskab efterfølgende. Dette så vi har føling med hvad vi er med til at søge om. 

Varnny tager det med til møde med udvalget. 

 

 

6. Nye infoskærme. Pris for indkøb, Finansiering af samme. 

Hallen er ved at undersøge muligheder for nye infoskærme der. Per har orienteret dem om 

de tilbud, som han har fundet. 

Kunne foreningerne, som benytter LR infoskærme bidrage med et lille månedligt beløb, 

som kan hjælpe med finansiering samt drift. 

Vi skal drøfte om det er relevant for LR også at have en skærm. Hvad er behovet? Hvor 

placeres de bedst? 

Vi fortsætter ind til videre med det udstyr vi har, og ser hvad hallen kommer frem til af løs-

ninger.  

 

7. Folder til ejendomsmæglere. Folder skal orientere om lokalrådets arbejde, m.m.  

Vi arbejder videre med denne. Alle gode ideer er velkomne. 

 

      8.  Bogskab.  

           Udskydes. 

 

      9.  Fladsåtrold. 

       Christian og Karen har set på en i Bredstrup, samt talt med dem om processen.  

       Har efterfølgende rettet henvendelse til formanden for kulturudvalget i Næstved kommune. 

       Har endnu ikke fået svar.            

     

      10. Stier i nyt naturområde. Michael Krogh, Næstved Kommune. 

             Planværkstedet kan komme og vise Næstved kommunes ideer til stier i området. 

             Vi foreslår 11.04.24 til møde. Varnny går videre med dette. 

 

      11. GF 2024 d.  29. februar 2024, kl. 18:00.  

             Valgliste:  

             På valg er: Gert, Christian, Per. Alle genopstiller. 
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      12. Mødedatoer: 27.02.24. (kort møde). 

             

 

      13. Eventuelt. 

            Per orienterer fra møde om hjemmesider. 

          

 

 

 

 


